
Skolebestyrelsesmøde 22.maj 2019 / Kirkeby

Dagsorden: 
Oliver Schulz, Tanja Kristensen
Referat: 
Ole
Forplejning: 
Oliver

Til stede: 
Oliver Schulz, Andreas Knudsen, Stine Hvidtfeldt, Annie Løvig, Gitte Skovgaard Madsen, Martin 
Søgaard, Boel Moltrup, Ole Møller Jensen, Jesper Sandager, Louise Bekker
Afbud/fraværende: 
Lærke Kristensen, Magnus Rummelhoff, Jesper Christensen, Tanja Kristensen

Bilag: 
Referat fra sidste SKB, SKB-pjeje

På grund af Tanjas fravær overtog Jesper Sandager ordstyrerjobbet i sin egenskab af
næstformand 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. Se bilag
o OK

2. Godkendelse af dagsorden
o OK

3. Nyt fra……..
 Formanden

o Pga. fravær intet nyt
 Elevrådet

o Elevrådet har ikke arbejdet siden sidste SKBmøde. Årsagen er mange aktiviteter, 
som f.eks. 8AB lejrskole og 9AB afgangsprøver

 medarbejderne
o Travlhed pga. afslutning af et skoleår + opstart af det nye
o Fagteamsmøder – håb om at kunne arrangere fagdage i løbet af 2019-20
o Kommende 0. årgang er pt. i Kirkeby. 
o 3AB pt. på lejrskole
o Eventyrlig trivselsdag i indskolingen med deltagelse af 7AB
o 8AB lejrskole på Bornholm
o 5AB til Høvdingeboldsfinale i Grenå. God oplevelse at begge klasser var af sted.
o Friluftsrådet har godkendt Issø-skolen som Grønt Flags-skole. ”Højtideligholdes” 26. 

juni med flaghejsning.

 Ledelsen
o Planlægning af næste skoleår kører på højtryk
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o Folkebiblioteket i Stenstrup udsat for hærværk 
i weekenden 17.- 19. maj. Konsekvensen 
bliver, at biblioteket indskrænker åbningstiden.

o Borgermøde på Stenstrup Plejehjem hvor Oliver deltager. 
o Dialog i gang med flere forældrepar omkring forskellige problematikker. Måske vil 

det være en ide, hvis klasseråd/forældreråd anvender en slags logbog med aftaler 
og ”uskrevne regler”. Måske regler for facebook-grupper. Overvejes til behandling 
på et kommende SKB-møde 

o Dialogmøde med forvaltningen om ”Mangfoldige Læringsmiljøer” afholdt. Oliver, 
Gitte og Annie deltog. Tanken i Svendborg er, at skolerne skal rumme flere elever, 
som nu visiteres til specialskoler samtidig med at der følger økonomiske midler med 
til skolerne. For at udfordre eleverne fagligt og arbejde med dem socialt skal der 
undervises på nye og forskellige måder (”mangfoldige læringsmiljøer”). Segregering 
skal minimeres, og samtidig indføres et solidarisk betalingssystem imellem 
Svendborgs skoler, så den enkelte skole rammes mindre økonomisk end nu, når en 
segregering gennemføres.
Forslaget fremlagt, men mangler endnu politisk godkendelse i byrådet.

o Midler bevilliget til ny indretning af lokaler i Kirkeby. Men beløb og tidsplan endnu 
ukendt.

4. Skoleårets planlægning og fagfordeling
a. Fagfordeling afsluttet. Positiv og konstruktiv proces. Skoledagen afkortes med 90 

minutter ugentlig. Ressourcerne anvendes til øget holddannelse. 
b. Vejlederordning (dansk og matematik) sættes i bedre systematik end i skoleår 

2019-20. 
c. Valgfagsordning hvor Håndværk & Design skal tilbydes på 7.- 8. årgang startes op i 

maj 2020., Indtil da kører ”almindelig” linjeordning som nu.
d. Skemalægning startes i uge 22. Skemaer forventes færdige senest en uge for 

sommerferien.

5. Aula – hvad er rammerne og processen?
o ElevIntra og ForældreIntra nedlægges i sommerferien. I august 2019 skal elever, 

forældre og lærere logge på AULA.
o Medarbejderne introduceres på arbejdsdag for personale 5. juni
o Kort præsentation af programmet på SKBmøde i juni
o SKB-workshop i august, hvor SKB arbejder med programmet, og hvor vi drøfter, 

hvordan programmet kan anvendes i skole-hjem-sammenhæng.

6. Branding – hvordan kan vi brande skolen og fortælle de mange gode 
historier?

o Torsdag 13. juni er der Markedsfest i Kirkeby. Måske er det en ide, hvis SKB har en 
bod? Overvejes.

o Kan man finde en metode, hvor elever bliver bedre til at fortælle derhjemme om 
hvad de har oplevet i skolen – f.eks. via elevreflektion sidst på skoledagen?
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7. Præventiv indsats i 7.kl om 
alkohol/rygning/rusmidler – nedsættelse af 
arbejdsgruppe

o Indsatsen bør starte i 6. klasse
o SSP-konsulent Marianne Grønbech skal indkaldes
o UV-materialer + UV-forløb eksisterer i forvejen i skolen
o Tages på igen næste gang

8. Evt. 
o Medarbejderønske om at onsdage ikke anvendes til SKB-møde pga. lang 

arbejdsdag.
o Skolebestyrelsens årshjul tages på næste gang


